

CHINA
中国

Tour Code:
G1.24 WCTU

8天DAYS 7晚NIGHTS

冬天成都

Winter in Chengdu

全程无购物站 NO SHOPPING STOP

特选 **膳食**
Special Cuisine



青城风味

Qingcheng Delicacies



粤菜风味

Cantonese cuisine



全聚德烤鸭

QuanJude Roast Duck



藏羌风味

Tibetan Qiang-style cuisine



正宗道地四川风味

Authentic Local Sichuan Food

行程 精粹

HIGHLIGHT



九寨沟风景区

Jiuzhaigou National Park



黄龙风景区

Huanglong Scenic



世界上海拔最低, 面积最大的冰川——达古冰川

The world's lowest altitude & the largest area -- Dagu Glacier



8天7晚 冬天 成都

成都 | 九寨沟 | 黄龙 | 茂县 | 达古冰川 | 毕棚沟

Tour Code: G1.24 WCTU

 AIRLINK 俊旅游 603-8060 1199



1 吉隆坡 ✈️ 成都

📍 集合于吉隆坡机场, 飞往成都。

A: 早上航班

(机上用餐/晚)

- 📍 锦里古街
- 📍 宽窄巷子

B: 晚上航班

📍 抵达后, 送往酒店休息。

2 成都 🚌 茂县 🚌 九寨沟

(早/午/晚)

📍 松潘古城(不上城楼)【外观】

📍 叠溪海子 — 位于中国最大的羌族聚居地阿坝藏族羌族自治州茂县境内, 是世界自然遗产九寨沟、黄龙旅游沿线一道独特的风景线

3 九寨沟

(早/午/晚)

📍 九寨沟风景区 (含公共环保车) — 在这里仅有九个藏族村寨, 故名为九寨沟, 沟中自然景观殊异, “黄山归来不看山, 九寨沟归来不看水”, 水是九寨沟的精灵, 湖、泉、瀑、滩连缀一体, 游览树正云海、诺日朗瀑布、五花海、珍珠滩、五彩池…等。

注: 九寨沟行程以景区安排为准

* 九寨沟管理局规定游览车需停泊在指定停车场。沟口至停车场需步行大约10-15分钟, 如造成不便之处, 敬请原谅。

4 九寨沟 🚌 黄龙 🚌 茂县

(早/午/晚)

📍 黄龙风景区 (不含缆车+电车上行RMB100, 下行RMB60) — 景区由黄龙寺、单尼沟、雪山梁、雪宝顶、丹云峡等景点组成, 沟底的岩石, 晶莹剔透, 类似石灰岩溶洞中的钟乳石, 景区以其奇、绝、秀、幽的自然风光闻名中外, 被誉为“人间瑶池”。这也是世界文化遗产之一。

* 冬季(11月初至4月中旬)或天气影响下雪导致无法游览黄龙景区, 将以牟尼沟替代, 以上状况恕不能及时通知, 敬请原谅。

5 茂县 🚌 达古冰山 🚌 古尔沟

(早/午/晚)

📍 达古冰川景区 (含观光车 & 缆车) — 达古冰川 - 全球海拔最低, 面积最大, 年纪最轻的冰川, 是离城市最近的冰川, 是冰川区域内迄今为此所见景色最美丽多姿的冰川。游览金猴海后进入藏民风情体验区, 神牛湖, 达古湖, 还可以乘坐全球第一高海拔观光索道。

- 📍 金猴海
- 📍 乘坐全球第一高海拔观光索道(缆车)
- 📍 打卡世界最高海拔的咖啡屋
- 📍 入住温泉酒店

6 古尔沟 🚌 毕棚沟 🚌 都江堰

(早/午/晚)

📍 毕棚沟 (含观光车&电瓶车, 不含滑雪场内雪上娱乐项目) — 毕棚沟冬季积雪期为11月底到次年的3月底.同时容纳上千人进行冰雪娱乐, 场内配备魔毯, 提供滑雪板、雪地摩托、等多种娱乐设施

📍 都江堰灌县古城 — 被誉为“山水入怀、生活道场”的灌县古城, 以厚重的文化积淀、特有的风土人情和浪漫的生活情调吸引四面八方的来客

📍 南桥夜景+啤酒长廊

7 都江堰 🚌 成都

(早/午/晚)

📍 都江堰熊猫乐园 (含电瓶车) — 观赏中国国宝大熊猫; 它们调皮可爱, 有的在挂在树上, 有的在草地上打滚; 甚至组团游玩等

📍 成都川菜博物馆 — 一个“吃的博物馆”; 世界上第一个展示和教授原始烹饪文化的博物馆。在烹饪课上, 你将能够深入了解成都的历史! 然后去太古里和春熙路购物

- 📍 春熙路
- 📍 太古里步行街

8 成都 ✈️ 吉隆坡

A: 下午航班

(早/机上用餐)

- 📍 浣花溪公园
- 📍 送往机场搭客机返回吉隆坡

B: 晚上航班

(早/午/晚/机上用餐)

- 📍 浣花溪公园
- 📍 锦里古街
- 📍 成都宽窄巷子
- 📍 送往机场搭客机返回吉隆坡

配合项目:

九寨沟藏羌歌舞秀+川剧变脸秀+府南河夜景巡游+琴台路古径

8 DAYS 7 NIGHTS

Winter in Chengdu

Chengdu | Jiuzhaigou | Huanglong | MaoXian | Dagu Glacier | Bipenggou



Tour Code: G1.24 WCTU





俊旅游 603-8060 1199

1 Kuala Lumpur Chengdu

 Assemble at the airport for flight to Chengdu.

A: Morning Flight

(MOB/D)

-  Jinli Ancient Street
-  Wide and Narrow Alley


B: Evening Flight

-  Upon arrival, direct transfer to hotel check-in.

2 Chengdu Jiuzhaigou


(B/L/D)

 Songpan Ancient Town **【Exterior View】**

 Die Xi Lake — is a lake in Diexi, Mao County, Sichuan, China. Diexi Lake is a landslide dam-created lake formed in the 1933 Diexi earthquake and covers 3.5 square kilometers. The old town of Diexi sank into this lake. The remnants of the town's watch towers, a temple, stone lions and cliff murals are still visible today. Jinli Ancient Street.

3 Jiuzhaigou

(B/L/D)

 Jiuzhaigou National Park (Included public shuttle) — If there should be wonderland on the earth, Jiuzhaigou Valley must be one of it, the great masterpiece of nature dreamlike scenery with blue lakes, waterfalls and verdant forests.

※Tour coaches are required to park at the designated area, therefore, all the tourists are required to walk from parking to attractions which will take about 15 minutes to walk. Your kind understanding is highly appreciated.

4 Jiuzhaigou MaoXian

(B/L/D)






 Huanglong Scenic & Historic Interest Area (Included shuttle) [Excluded cable car]

— The most spectacular colored terrace ponds, the flowing pools of the waterfall. Well known for its colorful waters, lakes, hot springs, snow-capped mountains, valleys and forest.

※The attractions will be replaced by "Mo Ni Gou" due to unforeseen weather conditions.


5 MaoXian Dagu Glacier National Park Guergou



(B/L/D)

-  Dagu Glacier Scenic Area (Include Sightseeing coach & Cable Car)
-  Golden Monkey Sea
-  The World's Highest Altitude Cable Car
-  The World's highest Coffee House
-  Stay 1 Night a Hot Spring Hotel

6 Guergou Bipenggou DujiangYa

(B/L/D)


 Bipenggou (Including Sightseeing car & Buggy, Excluding snow entertainment in the ski resort) — Bipenggou winter snow cover period is from the end of November to the end of March next year. The venue is equipped with traction ropeway, providing a variety of entertainment facilities such as skis, snow ploughs, snow flying saucers, snow motorcycles, beach motorcycles and so on.

-  Guanxian Ancient Town
-  South Bridge

7 DujiangYan Chengdu

(B/L/D)

 Dujiangyan Panda Base (Including Buggy)



 Sichuan Cuisine Museum — An "Eatable museum; the first museum in the world to display and teach original cooking culture. During the cooking classes, you will be able to learn the history of Chengdu in depth !

-  Chunxi Road
-  Taikoo Li

8 Chengdu Kuala Lumpur





A: Afternoon Flight

(B/MOB)

-  HuanHuaxi Park
-  Transfer to airport for flight back to Kuala Lumpur

B: Night Flight

(B/L/D/MOB)

-  HuanHuaxi Park
-  Jinli Ancient Street
-  Wide and Narrow Alley
-  Transfer to airport for flight back to Kuala Lumpur

Compulsory Item:

Jiuzhaigou Tibetan + Sichuan Opera Face Changing Show + Funan River Night View + Qintai Road Ancient Trail



附带条约

- 行程表所列出的航班资料、交通、行程、酒店住宿及膳食安排，将可能因不同的出发日期而有所变动，恕可能不及时通知。若报名后行程表有所变动，本社将另行个别通知。
- 行程、膳食及住宿的先后次序，将以当地接待社安排为准。
- 本公司会根据团量来安排旅游巴士的大小，但若巴士行李舱放置空间不足时，或会遇上行李箱得放置在车厢的可能，所以一人一座位为前提。
- 基本上全程中文讲解为主。若需要以其他语言讲解，务必在报名时提前通知本社。本社将另作安排，但将以最终确认为准。
- 因季节性的气温转变，多数酒店及餐厅都以中央空调来控制室内温度，空调设定为时段或是无空调提供，如遇此状况敬请谅解。团体房型及等级分配，由当地酒店排房为准，非本社所能掌控。
- 团队出发前建议购买旅游保险以则安心。
- 本社对旅客的任何费用损失不承担任何责任，有光保障范围及承保条款，请参阅保单。
- 若遇上特殊情况或其他不可抗拒之因素如天气不佳导致海陆交通延误或取消，错过住宿，膳食及景点观光等等，本社保留放弃或更改景点的权力，以免耽误下一个景点的观光时间，并无任何代替景点。
- 若旅客决定离团，所有的费用恕不退还。
- 行程表附上的照片仅供参考。
- 为确保消费者权益，详情请参阅单据背页之基本条规细节。
- 旅客所持有的国际护照或任何旅游证件需拥有至少6个月的有效期间。旅客需于有效期内返回本国。
- 2岁-11岁属于儿童，12岁及以上皆属于成人。

TERMS & CONDITION

- Flights, transportation, hotels, meals and itinerary stated in the brochure are subject without prior notice. Any changes after booking shall be advised accordingly.
- The sequence of itinerary, meal and hotel arrangements are subject to the final confirmation by the local ground operator.
- Tour buses are arranged based on group size. Every passenger is entitled to one seat each. Should there be extra seats remaining, it shall be reserved for baggage storage.
- Tour is conducted in Mandarin, unless otherwise stated.
- Due to the seasonal change in temperature and weather, most hotels and restaurants have a central control system to regulate the indoor temperature for the comfort of tour members and the system cannot be adjusted by the tour members.
- The room type and category allocated shall depend on the hotel's room availability and arrangement, and is not predetermined by the Company.
- Purchase of travel insurance is highly advisable. The Company shall not be liable for any losses or personal expenses incurred by the tour members during the tour. Kindly refer to the insurance policy for the terms of coverage.
- Due to the adverse weather conditions, traffic congestion, and other unforeseen circumstances, the Company reserves the rights to rearrange, change or abandon the itinerary without prior notice and there shall not be any reimbursement.
- For passengers who wish to deviate from tour, no refund shall be entertained for any unutilized portion of the tour.
- The images shown in tour itinerary are only for indicative.
- For other conditions, please refer to overleaf of your booking form for our standard term and conditions.
- An international passport or other recognized travel documents which should be valid for at least 6 months from the date of return to country of origin.
- 2-11 years old categorize as child; 12 years old and above are categorize as adult.

DEPARTURE DATE 出发日期	AIRLINE 所用航空	TOUR FARE 团费	VISA FEE 签证费	TRAVEL INSURANCE 旅游保险	REMARKS 备注